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Protokół nr 40/2022
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 23 czerwca 2022 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak - zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Mikołaj Miścicki - radca prawny;
3) Tomasz Jamielucha - kierownik referatu Planowania Przestrzennego;
4) Beata Pierzchlewicz – kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków

Pomocowych;
5) Marek Karłowski – pracownik Instytutu Badawczego IPC Sp. z o.o.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji
Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum,
więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecni byli radni: Ewa Czubek i Tomasz Scheller. Radny Tomasz Scheller dołączył
do posiedzenia, a Ewa Czubek nie dołączyła).

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z dnia 19 maja 2022 r.
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta
Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni,
Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału
Gliwickiego.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola
Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul.
Błonie.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic:
Stanisława Wyspiańskiego, Kłodnickiej, Żabienieckiej, Jagiellońskiej, Marcina
Helwiga oraz Alei Armii Krajowej.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny
Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, Aleksandra Fredry i Słowiczej.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta
Kędzierzyn-Koźle.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poinformował, iż wpłynęła autopoprawka do projektu
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030
roku oraz trzy projekty uchwał:
- w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez
rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady
prowadzenia tego handlu,
- zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi w
Kędzierzynie-Koźlu,
- w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego
współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle” przy
realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji
„Kędzierzyn-Koźle”,
które proponuje wprowadzić en bloc:

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek , Tomasz Scheller

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z dnia 19 maja 2022 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta

Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku wraz z autopoprawką.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni,
Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału
Gliwickiego.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola
Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul.
Błonie.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic:
Stanisława Wyspiańskiego, Kłodnickiej, Żabienieckiej, Jagiellońskiej, Marcina
Helwiga oraz Alei Armii Krajowej.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny
Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, Aleksandra Fredry i Słowiczej.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta
Kędzierzyn-Koźle.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia
regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu.
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy
ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia
międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład
aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle” przy realizacji zadania polegającego na
wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle”.

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nikt nie zgłasza już wniosków do porządku
i przeszedł po kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z dnia 19 maja 2022 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek , Tomasz Scheller

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta
Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku wraz z autopoprawką.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, iż z przedstawionej informacji wynika, że
mieszkańcy chcą mieć większy wpływ na rozwój miasta, inwestycje, wydarzenia
w mieście. W związku z tym zaproponował, aby częściej informować mieszkańców
o planowanych wydarzeniach, inwestycjach itp., o konsultacjach społecznych, przez
aplikacje oraz w większych odstępach czasowych. Następnie odniósł się do informacji
w sprawie niskiego poziomu zaufania mieszkańców, brak rzetelnej informacji
i poinformował, że niepotrzebnie strona urzędowa np. informuje o wykonanej
inwestycji itp., ponieważ zainteresowana osoba widzi zmiany. Jeżeli chcemy zachęcić
osoby z poza Kędzierzyna-Koźla do przyjazdu do miasta, należy zapewnić więcej
miejsc pracy, nowych mieszkań i na tym się skupić.
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Pani kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych poinformowała,
iż strona urzędowa stara się przeciwdziałać niskiemu poziomowi zaufania. Priorytetem
jest miasto aktywne i integracja społeczna, aby mieszkańcy mieli realny wpływ na to
jak będzie się żyło w kolejnych latach. Przypomniała, że z depopulacją walczy 80%
miast, tylko duże miasta nie mają tego problemu.

Michał Nowak wyraził opinię, iż w przedstawionym materiale potraktowano sferę
kulturalną po macoszemu, ponieważ nie przedstawiono sedna problemu, jak wygląda
kultura w mieście. Aktualny numer „Tygodnik Powszechny” informuje, iż w małych
miastach i wsi ¾ mieszkańców deklaruje, że kultura jest dla nich ważna, a także
dostęp do niej decyduje o jakości życia. W drugiej tezie artykułu znajduje się
informacja, iż o jakości życia decyduje szybkość przemieszczania się, więc likwidacja
tej bariery przestrzennej powinna być mocniej wyeksponowana. Uważa, że takie
stwierdzenie, iż „nasze miasto jest centrum turystyki militarystycznej” są tzw.
przestrzelone, ponieważ do tego potrzebne są potężne inwestycje tj. rewitalizacyjne
obiektów Twierdzy Koźle, stworzenie szlaków, publikacji turystycznych.

Kierownik wydziału poinformowała, że owy dokument nie miał na celu punktowego
kierowania interwencji. W pkt. pn. „Wykorzystanie walorów przyrodniczo-
krajobrazowych i dziedzictwa kulturowego oraz kultury do wzmacniania więzi
społecznych w szczególności osób zagrożonych wykluczeniem, w tym integracji
mieszkańców wokół wspólnych wyzwań np. kreowanie rozwiązań z zakresu małej
infrastruktury rekreacyjnej, sieci ścieżek rowerowych, imprez kulturalnych” można
znaleźć kierunki działania.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, że dyskusja została wyczerpana
i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni,
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Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału
Gliwickiego.

Tomasz Scheller zapytał, czy w projekcie uchwały znajdują się jakieś różnice
w stosunku do uchwalonego wcześniej studium.

Kierownik referatu Planowania Przestrzennego Tomasz Jamielucha odpowiedział, że
oczywiście projekt uchwały realizuje plany zawarte w studium.

Tomasz Scheller zapytał, czy strona urzędowa myślała nad utworzeniem nowego
wiaduktu, zamiast modernizacji starego.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak wyjaśnił, że modernizacja wiaduktu jest
częścią porozumienia między zakładami, JP Holding, powiatem i gminą. Takie
rozwiązanie jest dużo tańsze niż budowa nowego wiaduktu, stąd taka propozycja.

Tomasz Scheller poprosił o informację w sprawie składowiska popiołu z elektrowni.

Tomasz Jamielucha poinformował, że w planie oznaczenie byłego składowiska jest
uszczegółowione i jest to teren związany z gospodarką odpadami.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś podziękował za wyjaśnienia oraz
poinformował, że dyskusja została wyczerpana. Następnie poddał pod glosowanie ww.
projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.
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Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola
Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej
ul. Błonie.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże w związku
z brakiem osób zgłaszających się, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic:
Stanisława Wyspiańskiego, Kłodnickiej, Żabienieckiej, Jagiellońskiej, Marcina
Helwiga oraz Alei Armii Krajowej.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże w związku
z brakiem osób zgłaszających się, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
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NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej,
Heleny Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, Aleksandra Fredry i Słowiczej.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże w związku
z brakiem osób zgłaszających się do dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta Kędzierzyn-Koźle.

Tomasz Scheller zapytał, kiedy strona urzędowa planuje zakończenie zmiany
wszystkich planów zagospodarowani przestrzennych według kierunków studium.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że planuje się zakończyć ten proces jak
najszybciej.
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Tomasz Scheller zwrócił uwagę, iż projekt studium zlecono wykonawcy
zewnętrznemu i kosztował 50 tys zł, zapytał, czy można byłoby zatrudnić na stałe
pracownika, który wykonywałby takie projekty.

Zastępca prezydenta przypomniał, iż kiedyś gmina wydawała setki tysięcy za takie
projekty, ale zatrudniono kierownika referatu Planowania Przestrzennego oraz
pracowników, którzy już dużo wykonują za projektanta. Niestety do jednostkowych
opracowań nie opłaca się zatrudniać dodatkowych pracowników na stałe.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś podziękował za wyjaśnienia oraz
poinformował, że dyskusja została wyczerpana. Następnie poddał pod glosowanie ww.
projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia
regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu.

Sławomir Wołkowiecki przypomniał, iż około 30 lat temu nie było wolnych miejsc dla
osób sprzedających dorywczo/sezonowo i poprosił, aby zwrócić uwagę, czy rolnicy
mają stanowisko na targowiskach.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak przypomniał, iż targowiska są po remontach
i już nie ma problemu z brakiem wolnych stanowisk.

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy jest możliwość handlu w hali Manhattan.

Artur Maruszczak zwrócił uwagę, iż wszystkie stanowiska na hali są raczej
wynajmowane, a po za tym są to stanowiska stałe.
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Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma więcej osób zgłaszających się do
dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir
Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy
ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu.

Michał Nowak przypomniał, iż projekt uchwały dotyczący nazwy Arthura Nicolaiera
ulicy na osiedlu Rogi utworzył, ponieważ około rok temu mieszkaniec złożył taki
wniosek, który radni przyjęli pozytywnie. W maju br. członkowie komisji oraz
wszyscy radni na posiedzeniu sesyjnym przyjęli owy projekt uchwały. Natomiast po
sesji przewodniczący osiedla poinformował, że rada osiedla nie była zadowolona z tej
decyzji. Radny przypomniał, że z opinii rady osiedla można było wywnioskować, iż
osiedle popiera tą wybitną postać, ale uważa, że ta ulica jest za mało godna. Zdaniem
radnego ulica mimo, że nie jest w centrum, ale jest długa i asfaltowa nadaje się,
ponieważ lepszej gmina nie posiada. Kończąc zaproponował, aby uchylić uchwałę
z maja br. bądź nazwać tą nazwą zupełnie inną drogę np. nową drogę koło ulicy
Głubczyckiej, prowadzącą do ogródków działkowych w Koźlu.

Dominik Szustakiewicz odniósł się do wypowiedzi radnego Michała Nowaka
dotyczącej stwierdzenia, że gmina lepszej drogi nie znajdzie i przypomniał, że co jakiś
czas pojawiają się nowe drogi, więc można poczekać.

Tomasz Scheller zasugerował, aby nie uchylać uchwały, którą radni podjęli w maju.
Rada osiedla w maju ustosunkowała się do tej nazwy, co prawda nie zaopiniowała
negatywnie, ani pozytywnie tej nazwy. Przypomniał, że zawsze znajdzie się osoba,
która nie jest zadowolona, ale to nie oznacza, że radni powinni cofać się z tymi
decyzjami. Ważne, żeby większość mieszkańców decydowała. Zapytał, czy
wnioskodawcą nazwy był mieszkaniec ulicy.
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Zastępca prezydenta odpowiedział, że wnioskodawca nie mieszka na ulicy osiedla
Rogi.

Tomasz Scheller zaproponował w takim razie uchylenie uchwały z maja br., jak
mieszkańcy nie chcą takiej nazwy, a wnioskodawca, który chciał nazwę nawet nie
zamieszkuje na tej drodze.

Michał Nowak przypomniał, że on zaproponował nadanie nazwy ulicy na osiedlu
Rogi, niestety pojawił się błąd w komunikacji. Rada osiedla powinna być
transmiterem woli mieszkańców i w tym przypadku radny został poinformowany
w maju, że tak było, ponieważ powiązania rodzinne mieszkańca tego odcinka
z jednym z członków rady osiedla były i cała opinia mieszkańców tej całej radzie
osiedla została przedstawiona. Jednakże później okazało się, że rada miasta myślała,
że po opinii rady osiedla, radni miasta nie zaopiniują pozytywnie tego projektu
uchwały.

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i poddał pod głosowanie ww.
projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
PRZECIW (3)
Michał Nowak, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 0, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 3,
negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia
porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących
w skład aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle” przy realizacji zadania polegającego na
wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle”.

Tomasz Scheller zapytał, co zrobiono już w ramach aglomeracji.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że zgodnie z przepisami prawa należy zawierać
takie porozumienia. Przede wszystkim oczyszczane są ścieki i systemy oczyszczania.
Wszystkie te gminy, korzystają z Kędzierzyńsko-Kozielskiej oczyszczalni ścieków.
Aglomeracja służy również do wspólnego starania się o dofinansowania na
modernizację oczyszczalni, bądź budową sieci kanalizacyjnej itp.
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Przewodniczący komisji Adam Oczoś podziękował za wyjaśnienia i poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 13.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

W związku z wcześniejszą dyskusją oraz negatywnym zaopiniowaniem projektu
uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi
w Kędzierzynie-Koźlu, radny Michał Nowak wniósł o uchylenie uchwały z 26 maja
2022 r. w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu:

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Michał Nowak, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2,
przyjęła ww. wniosek.

Następnie Michał Nowak wniósł o nadanie nazwy Arthura Nicolaiera ulicy
prowadzącej od ul. Głubczyckiej do ogródków działkowych w Koźlu:
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Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (2)
Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 2, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3,
przyjęła ww. wniosek.

Tomasz Scheller poinformował, iż głosował „przeciw” wnioskowi o nadanie nazwy
ulicy prowadzącej do ogródków, ponieważ uważa, że jest to znowu narzucane nazwy.

Michał Nowak poinformował, iż dzięki takiemu wnioskowi można wznowić całą
procedurę, dzięki której radni miasta powiedzą się jaka jest opinia rady osiedla
w sprawie nadania takiej nazwy.

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 25 sierpnia br.
godz. 16:00.

Ad 14.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 18:30
zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI

Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


